
STYRELSEMÖTE I KUNGSSKOGENS
SAMFÄLLIGHETSFÖRENING

Protokoll fört vid styrelsesammanträde med Kungsskogens Samfällighetsförening 
2019-10-07 hos Martin Henriksson

Närvarande:
Staffan Lennermark
Martin Henriksson
Monica Lingebrand 
Mats Sandström
Mats Röjgård
Urban Rickne
Sofia Idbrant

Dagordning:
1. Öppnande av mötet
2. Genomgång av styrelseprotokoll 2019-06-10
3. Kontakter med NODRA
4. Inkomna skrivelser
5. Ekonomisk rapport från kassören
6. Övriga frågor
7. Tid och plats för nästa möte
8. Mötet avslutas

§ 1 Öppnande av mötet, dagordning, sekreterare
Ordföranden Staffan Lennermark öppnade mötet och hälsade de närvarande 
välkomna. Föreslagen agenda godkändes.

§ 2 Genomgång av senaste styrelseprotokoll
Mats Rhar ännu inte fått fart på funktion att lägga protokoll skyddat med 
inloggning, för att de inte ska vara helt publika.
Martin har förberett ett dokument med information om vårt VA-system inför 
kontakterna med NODRA.
Försäkringens omfattning avseende strandanläggningen är inte klarlagd än.

§ 4 Kontakter med NODRA
Staffan Lennermark har 2019-06-18 sänt brev till NODRA med önskan om 
kontakt i frågan om övertagande av VA-nätet. 2019-08-16 besökte Staffan och 
Mats S NODRA. Vår kontatperson är Robert Sandgren. NODRA har 2018-08-
23 svarat med en ”bekräftelse av mottagen ansökan av övertagande”. I det 
brevet skriver NODRA att de kommer hålla löpande kontakt. 
föreningen avvaktar nu NODRA:s aktivitet. Senast under januari ska föreningen 
följa upp ärendet om ingen kontakt gjorts tidigare. 

KUNGSSKOGENS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING

1



STYRELSEMÖTE I KUNGSSKOGENS
SAMFÄLLIGHETSFÖRENING

§ 4 Inkomna skrivelser
Mats R ska sända vidimerad kopia på stämmoprotokollet till lantmäteriet. 
Kungsskogen tecknar nytt elavtal med E.ON med Rörligt pris.

§ 5 Ekonomisk rapport från kassören
Bara vanliga aktiviteter inom ekonomi. På sparkontot 232.058 kr, 
på Plusgirot 61.523 kr.

§ 6 Övriga frågor
Föreningens post sänds normalt till c/o Monica Lingebrand

§ 7 Nästa möte
2020-01-27 kl 19 hos Sofia.

§ 8 Avslutning
Ordföranden avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

Vid pennan Justeras:

………………………………. ……………………………….
Mats Röjgård Staffan Lennermark
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